

Title (en)

SKI MAINTENANCE DEVICE, WITH A HANDLE.

Title (de)

SKIPFLEGEGERÄTSCHAFT MIT EINER HANDHABE.

Title (fr)

DISPOSITIF AVEC MANCHE DESTINE A L'ENTRETIEN ET A LA MANIPULATION DE SKIS.

Publication

EP 0191834 A1 19860827 (DE)

Application

EP 85904234 A 19850830

Priority

DE 8425708 U 19840830

Abstract (en)

[origin: WO8601421A1] The ski maintenance device serves for the rapid preparation of skis immediately at their point of use and is equipped with a handle (12). In addition, it has a sole-plate (18) the material of which has a good conductivity, as well as a heatable tank (13), which has at least one outlet aperture (15) that can be controlled by an actuation element (32), and track-groove cleaning projection (16). A scraper plate (17) serves to remove hard and uneven accumulations of ski wax. A heating element (29) warms both the sole-plate (18) and the contents of the heatable tank (13).

Abstract (fr)

Le dispositif de manipulation et d'entretien de skis sert à la préparation rapide des skis immédiatement au point d'utilisation des skis et est pourvu d'un manche (12). De plus, il possède une plaque de base (18) dont le matériau possède une bonne conductivité ainsi qu'un réservoir pouvant être chauffé (13) lequel possède au moins une ouverture de sortie (15) commandée par un élément d'actionnement (32), et un nez de nettoyage (16). Un racloir (17) sert à enlever les accumulations solides et inégales de fart. Un élément chauffant (29) chauffe la plaque de base (18) et le contenu du réservoir (13).

IPC 1-7

A63C 11/08

IPC 8 full level

A63C 11/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 11/08 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8601421A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8601421 A1 19860313; AU 4775285 A 19860324; EP 0191834 A1 19860827

DOCDB simple family (application)

DE 8500299 W 19850830; AU 4775285 A 19850830; EP 85904234 A 19850830